



MAJLIS DAERAH MARANG

KENYATAAN TENDER

Tender adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dalam gred, pengkhususan dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran dalam masa ini bagi kerja berikut :-

Pejabat Yang Memanggil Tender	No. Tender / Tajuk Projek	Taraf / Jenis Syarikat	Gred, Kategori & Pengkhususan	Tempat & Tarikh Dokumen Mula Dijual	Harga Dokumen & Bayaran Atas Nama	Tempat, Tarikh & Waktu Tender Tutup
MAJLIS DAERAH MARANG	MDM : 1-19-001 CADANGAN MEMBINA SEBUAH JAMBATAN BARU SERTA KERJA-KERJA YANG BERKAITAN DENGANNYA DI PULAU KEKABU, MARANG, TERENGGANU	BUMIPUTERA / T1	GRED CIDB: G4 KATEGORI: CE PENKHHUSUSAN: CE01 & CE02 1) Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) CIDB Gred G4 Kategori : CE Pengkhususan : CE01 & CE02 DAN 2) Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) CIDB Gred G4 Kategori : CE	KAUNTER SEBUTHARGA/ TENDER, PEJABAT MAJLIS DAERAH MARANG, MARANG, TERENGGANU 28 NOVEMBER 2019 (KHAMIS) HINGGA 11 DISEMBER 2019 (RABU)	RM300.00 Dalam Bentuk BANK DRAF / KIRIMAN WANG / WANG POS di atas nama YANG DIPERTUA MAJLIS DAERAH MARANG (TUNAI TIDAK DITERIMA)	PEJABAT MAJLIS DAERAH MARANG, 21600 MARANG, TERENGGANU 19 DISEMBER 2019 (KHAMIS) JAM 12.00 TENGAHARI TENDER YANG LEWAT DITERIMA TIDAK BOLEH DIPERTIMBANGKAN
<p>Sila bawa bersama Sijil Asal Perakuan pendaftaran CIDB, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan, Sijil Taraf Bumiputera dan Sijil Daftar Perniagaan serta satu (1) salinan sijil berkenaan serta Cop Syarikat, TAKLIMAT PROJEK dan lawatan tapak adalah DIWAJIBKAN. Berkumpul di Pulau Kekabu (Tepi Bangunan Persatuan Kayak), Marang, Terengganu pada 27 NOVEMBER 2019 (RABU) jam 10.00 PAGI. Sebarang pertanyaan sila berhubung dengan Bahagian Kejuruteraan Awam, Majlis Daerah Marang (09-618 2366)</p>						

Bagi lawatan tapak atau sesi taklimat tender yang diwajibkan, hanya penama yang tercatat di dalam Sijil CIDB, SPKK, Bumiputera dan SSM yang dibenarkan menghadiri lawatan tapak atau sesi taklimat berkenaan. Kontraktor/Syarikat tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama dalam Sijil CIDB, SPKK, Bumiputera dan SSM.

Dokumen Meja Tender boleh disemak dan Dokumen Tender boleh diperolehi di Pejabat Majlis Daerah Marang semasa waktu pejabat.

Bayaran bagi Dokumen Tender hendaklah dibuat dalam bentuk **BANK DRAF / KIRIMAN WANG / WANG POS** di atas nama **YANG DIPERTUA MAJLIS DAERAH MARANG**. Dokumen Tender akan dikeluarkan kepada wakil kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud ini, wakil Kontraktor dikehendaki membawa perakuan/ sijil ASAL CIDB, SPKK, Bumiputera dan SSM (jika berkenaan).

Jenis Perniagaan :

T1 – Syarikat 100% milik tempatan.

A1 – Syarikat 100% milik tempatan ATAU syarikat tempatan yang disenaraikan di BSKL yang mempunyai pegangan ekuiti asing tidak melebihi 30% dan ahli Lembaga Pengarah, pengurusan dan pekerja adalah 100% warganegara.

A2 – Syarikat 100% milik tempatan ATAU syarikat tempatan yang disenaraikan di BSKL ATAU syarikat usahasama yang diperbadankan di Malaysia yang mempunyai pegangan ekuiti asing tidak melebihi 49% dan majoriti ahli Lembaga Pengarah, pengurusan dan pekerja adalah warganegara.